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سوریه با متوقف کردن کره جنوبی شگفتی ساز شد

یک امتیاز سوغات ایران  از سرزمین چین
سرویس ورزشی-

دیدار تیم های ملی فوتبــال چین و ایران با 
تســاوی بدون گل به اتمام رســید تا شاگردان 
»کارلوس کی روش« با کســب چهارمین امتیاز 

خود به تهران بازگردند.
تیم ملی فوتبال کشورمان عصر دیروز در دومین دیدار خود 
از گروه نخســت مرحله نهایی مقدماتی جــام جهانی 2018 در 
ورزشگاه المپیک شن یانگ به مصاف چین رفت و این دیدار سرد 

و پراشتباه با تساوی بدون گل به اتمام رسید. 
تیم ملی فوتبال ایران در این دیدار با ترکیب علیرضا بیرانوند، 
میلاد محمدی، ســعید عزت اللهی، مسعود شــجاعی)۷۶- رضا 
قوچان نژاد(، مرتضی پورعلی گنجــی، وحید امیری)۷2- مهدی 
ترابــی(، آندرانیک تیموریان، پژمان منتظری)2۳ - ســیدجلال 
حسینی(، علیرضا جهانبخش، سردار آزمون و رامین رضاییان به 
میدان رفت.تیم ملی ایــران در حالی مقابل چین پای به میدان 
گذاشت که نســبت به دیدار گذشــته، میلاد محمدی، مسعود 
شجاعی، مرتضی پورعلی گنجی و وحید امیری جانشین احسان 
حاج صفی، اشکان دژاگه، سیدجلال حسینی و مهدی طارمی شده 
بودند.چینی ها با حمایت بیش از 50 هزار تماشاگر قرمزپوش به 
دنبال این بودند تا از همان ابتدا بر روند بازی تســلط پیدا کنند 
که تیم ایران با استفاده از تیموریان، شجاعی و عزت الهی در میانه 

میدان مانع از این برنامه میزبان می شد.
تعویض های اجباری برای هر دو تیم

در دقیقه پنجم پاس در عمق مســعود شــجاعی به وحید 
امیری نرســید و این بازیکن با تکل بــه دنبال زدن توپ بود که 
با دروازه بان چین برخورد کرد تا هافبک تیم ملی ایران با کارت 
زرد داور اردنی جریمه شــود. پس از این برخورد، دروازه بان تیم 
ملی فوتبال چین به دلیل مصدومیت شدید تعویض شد.تیم ملی 
ایران با اســتفاده از جناحین و ارســال های رضاییان و محمدی 

به دنبال ایجاد موقعیت گلزنی بود. پس از ســپری شدن دقایق 
نخست تیم ایران بر روند بازی حاکم شد، اما مصدومیت منتظری 
از ناحیــه کتف و بیرون رفتــن وی از زمین، کمی در برنامه های 
تیم ملی ایران خلل ایجاد کرد. ســیدجلال حسینی که خودش 
نیز از آســیب دیدگی جزیی رنج می بــرد در دقیقه 2۳ به جای 
منتظــری به میدان آمد و منتظری به دلیل شــدت مصدومیت 
راهی بیمارســتان شد. در نهایت نیمه نخست این دیدار با وجود 
مالکیت بیشتر شاگردان کی روش بر توپ و میدان با تساوی صفر 
بر صفر به اتمام رســید. با شروع نیمه دوم و در دقیقه 51 اشتباه 
مدافع چین توپ را به مسعود شجاعی رساند که پاس این هافبک 

باتجربــه در اختیار علیرضا جهانبخش قــرار گرفت، اما بازیکن 
ایران با ضربه ای بی دقت موقعیت مناســبی را از دســت داد. در 
دقیقه 5۳ کار تیمی بازیکنان چین این تیم را در موقعیت گلزنی 
قرار داد و ورزشــگاه را به وجــد آورد که مدافعان ایران به خوبی 
مانع از گلزنی شدند.در نیمه دوم، بازیکنان چین عملکرد بهتری 
داشته و برای رسیدن به گل، تلاش بیشتری از خود نشان دادند. 

سنگینی این دیدار و آب و هوای شرجی موجب شد تا  امیری در 
دقیقه ۷2 به دلیل مصدومیت از زمین بازی خارج شــده و جای 
خود را به  ترابی بدهد.در دقیقه هفتاد و یکم، تیم چین فرصتی 
طلایی برای گلزنی به دست آورد که تعلل مهاجم میزبان موجب 
شــد دروازه ایران بسته باقی بماند.در دقیقه ۷۶، رضا قوچان نژاد 
به جای مســعود شــجاعی که عملکرد ضعیفی داشت به میدان 
آمد تا تیم ایران بــا روش هجومی تر کار را دنبال کند.در دقیقه 
84 اشــتباه رامین رضاییان موجب شــد تا مهاجم چین توسط 
سیدجلال حسینی متوقف شود که داور اردنی اعتقادی به پنالتی 
نداشت.در نهایت این دیدار که از نظر فنی در سطح بالایی برگزار 
نشــد با تساوی بدون گل به اتمام رسید. با این نتیجه تیم ایران 

چهار امتیازی شد و چین به نخستین امتیاز خود دست یافت.
کار بزرگ سوریه برابر کره جنوبی

در دیگر دیدار این گروه کــره جنوبی در دومین بازی خود 
برابر تیم ملی سوریه با نتیجه بدون گل متوقف شد. این دیدار که 
به دلیل مشکلات کشور سوریه در مالزی برگزار می شد در حالی 
به تساوی رسید که سوریه در دیدار ابتدایی خود برابر ازبکستان 
شکســت خورده بود. کره جنوبی هم کــه در دیدار ابتدایی خود 
موفق به شکست تیم ملی چین شده بود، با تک امتیاز این دیدار 
چهار امتیازی شد. در این بازی دو تیم تلاش زیادی برای گلزنی 
انجام دادند اما توپی از خط دروازه ها رد نشــد تا ســوریه اولین 
امتیاز خود را در این گروه به دست آورد و دست به یک شگفتی 
بزند. تیم های قطر و ازبکســتان نیز دیشب در آخرین بازی هفته 
دوم این مسابقات از ساعت 20:۳0 در دوحه به مصاف هم رفتند 

که نتیجه این دیدار به چاپ روزنامه نرسید.

پانزدهمین دوره رقابت های پارالمپیک 2016 ریو امروز افتتاح می شود و از روز پنجشنبه 18شهریور نمایندگان 
ایران در رشته های دوومیدانی، شنا، فوتبال هفت نفره و بسکتبال با ویلچر به مصاف حریفان می روند.

پانزدهمین دوره رقابت های پارالمپیک ریو از روز پنجشــنبه 18شــهریور در ریودوژانیرو آغاز می شود و نمایندگان ایران در 
رشته دوومیدانی یونس سیفی پور )کلاس F۳2( در پرتاب وزنه از ساعت 10 به وقت محلی و سامان پاکباز دوومیدانی کار نابینای 
کشورمان )کلاس F12( در همین ماده و از ساعت 10:۳0 به مصاف حریفان خود خواهند رفت. همچنین در رشته شنا، شاهین 
ایزدیار )کلاس SB9( تنها شناگر کشورمان در بازیهای پارالمپیک ریو در ماده صدمتر قورباغه از ساعت 10:1۷ به وقت محلی به 
آب خواهد زد. هم چنین فوتبال هفت نفره از ساعت 1۶:15 در اولین دیدار خود به مصاف تیم آرژانتین می رود و در رشته بسکتبال 
با ویلچر تیم ایران از ساعت 18 در اولین دیدار خود برابر آلمان به میدان خواهد رفت. مراسم افتتاحیه پانزدهمین دوره بازیهای 

پارالمپیک ریو امروز )چهارشنبه 1۷شهریور( آغاز می شود و رقابت ها از 18شهریور آغاز و تا 28شهریور ادامه خواهد داشت.

مراسم افتتاحیه پارالمپیک ۲01۶ امروز برگزار می شود

کی روش: با یک امتیاز برگشتن به ایران خوب است
ســرمربی تیم ملی ایران می گوید با یک امتیاز برگشــتن به ایران خوب است، 
هرچند تیم ملی درمقابل چین به پیروزی نزدیک تر بود.کارلوس کی روش پس 
از تســاوی تیم ملی ایران برابر چین در نشست خبری اظهار کرد: در درجه اول 
می خواهم به تیم ملی چین به خاطر این بازی تبریک بگویم. البته در این بازی 
شــاهد دو  نوع سبک بازی بودیم. ما ســعی کردیم تهاجمی بازی کنیم و چین 
بیشتر روی مســائل دفاعی و ضدحملات تاکید داشــت. وی افزود: با احساس 
غریبی به ایران برمی گردیم و این احساس این است که می توانستیم پیروز این 
بازی باشیم چون حاکمیت بیشتری داشتیم و موقعیت بیشتری برای گلزنی به 
وجــود آوردیم ولی این اتفاق نیفتاد. نمی توانــم بگویم کاملا راضی بودیم اما با 
نمایشــی که از چین دیدم مطمئنا بازی برای دیگر رقبا در اینجا سخت خواهد 
بود.کــی روش افزود: در کل با یک امتیاز رفتن هم از اینجا خوب اســت اما ما 
تیمی بودیم که به برد نزدیک تر بودیم و حاکمیت بیشــتری داشتیم. همچنین 
می خواهم از تماشاگران فوق العاده چینی هم تشکر کنم که فضای فوق العاده ای 
را برای من و بازیکنانم به وجود آوردند. آنها عالی بودند. کی روش در پاســخ به 
این ســوال که آیا مانند نشست خبری پیش از بازی چین را یکی از شانس های 
صعود می دانید گفت: همانطور که دیدیم بازی ها بســیار به هم نزدیک اســت. 
دیدید که کره جنوبی و سوریه هم به تساوی صفر- صفر رسیدند. سرمربی تیم 
ملی چین به لحاظ ســازماندهی تیم خوبی را درست کرده است و فکر می کنم 
قطر، کره جنوبی و ازبکســتان مقابل چین و به ویژه در خانه مشــکل خواهند 
داشــت. سرمربی تیم ملی ایران همچنین درباره تغییرات ایجاد شده در ترکیب 
تیم ایران در بازی با چین در مقایســه با بازی با قطر نیز گفت: متاسفانه اشکان 
دژاگه نتوانست بعد از مصدومیت برای این بازی ریکاوری داشته باشد اما به جای 
او مسعود شجاعی را به زمین آوردیم که یک هافبک نفوذی است. در دفاع چپ 
هم از میلاد محمدی استفاده کردیم که بازیکنی هجومی است و سرعت بازی اش 
با تیم چین تطبیق داشت و این کار را نیز انجام داد. سومین تغییرمان هم وحید 
امیری بود چون نیاز داشتیم در بال چپ سرعت بیشتری داشته باشیم. در نهایت 
سفر خستگی طولانی به چین در بازی امروز منعکس شد و نتوانستیم در ضربات 

آخر از فرصت ها استفاده کنیم و بعد از 15 یا 20 بازی به گل نرسیدیم. 
استقلال و قراردادهایی که این تیم را رها نمی کند 

روز دوشنبه سیدرضا افتخاری مدیرعامل استقلال بعد از جلسه هیئت مدیره 
باشگاهش در واکنش به سؤالی در این باره که آیا قرار است قرارداد برخی بازیکنان 
استقلال کم شود، از پاسخ دادن به این پرسش به صورت شفاف خودداری کرد 
و هرچند که این مسئله را تایید نکرد ولی آن را تکذیب هم نکرد. او در اظهاراتی 
گفت که قرار اســت کادرفنی استقلال با بازیکنان در این زمینه صحبت کند و 
در ادامه  مدعی شــد، مدیریت قبلی استقلال بی توجه به درآمدها، قراردادهایی 
را بسته که برای باشگاه تعهد آور است.استقلال با نزدیک به 20 میلیارد تومان، 
گران ترین تیم لیگ برتر است و بعد از این تیم پرسپولیس با نزدیک 18 میلیارد 
تومان دومین تیم گران قیمت لیگ است. تفاوت استقلال با برخی تیم هایی که 
گران بسته شده اند این اســت که این تیم چهار بازیکن یک میلیارد و دویست 
میلیون تومانی دارد. نوک پیکان منتقدان به قرارداد استقلالی ها به چند بازیکن 
خاص نشانه رفته و یکی از این بازیکنان امین حاج محمدی است که ظاهرا برای 
کم کردن قراردادش راهی باشــگاه هم شــده و مذاکراتی در این زمینه داشته 
اســت.ماجرای این قراردادها به آنجا بر می گردد که برخی بازیکنان استقلال در 
قراردادشان این گونه آمده که در صورت ماندن در استقلال به صورت اتوماتیک 
وار چیزی حدود 20-۳0 درصد به قراردادشان اضافه می شود و این درحالی است 
که برخی از این بازیکنان حضور ثابتی در ترکیب استقلال ندارند. بنا بر اظهارات 
افتخاری بعد از داربی پایتخت احتمالا قرارداد برخی بازیکنان اســتقلال کسر و 
گفته می شود که یکی از دلایل رفتن افشارزاده از استقلال هم همین رقم قرارداد 

بالای برخی بازیکنان استقلال بوده است.
ممنوعیت تعویض پیراهن 

در منچستریونایتد به خاطر صرفه جویی! 
باشگاه منچستریونایتد به خاطر صرفه جویی در هزینه های باشگاه، بازیکنان 
این تیم را از تعویض پیراهن بعد از بازی های این تیم ممنوع کرده است. یونایتد 
هر ســاله گرانترین قراردادهای مالی خود را با اسپانسرهای خود عقد می کند و 
به همین خاطر این بار سران یونایتد به این فکر افتادند تا برای صرفه جویی در 
بحث مالی، بازیکنان تیم را از تعویض لباس با بازیکنان دیگر نهی کنند. به نظر 
می رسد خرید پل پوگبا حسابی دست سران یونایتد را بسته است. یونایتد امسال 
149 میلیــون پوند برای خرید بازیکن صرف کرده اســت که از این بین 105 

میلیون یورو را صرف خرید پل پوگبا کرده است.

اخبار کوتاه از فوتبال

داورزنی: استعدادیابی درست رمز موفقیت آینده والیبال است 
رئیس فدراسیون والیبال با یادآوری هدف والیبال 
ایــران در آینده که قرار گرفتن در بین چهار تیم برتر 
استعدادیابی درست رمز موفقیت  جهان است، گفت: 
این رشته ورزشــی در آینده و رســیدن به اهداف 

برنامه ریزی شده است.
محمدرضــا داورزنی در دوازدهمین جلســه هماهنگی 
روسای استعدادیابی سراسر کشور افزود: یکی از کلید واژه های 
موفقیت در المپیک دقت در اســتعدادیابی اســت. تیمی که 
ســکوی المپیک را نشانه رفته اســت، باید از رده سنی پایه 
برایش سرمایه گذاری شود.وی با بیان اینکه اگر به چهار تیم 
برتر المپیک دقت کنید، متوجه می شوید که در استعدادیابی 
باید به دنبال چه عواملی باشــید، گفت: در 10 سال گذشته 
کار و تلاش زیادی برای والیبال انجام شده است که نتیجه آن 
کسب رتبه هفتم جهان است که در این مدت 20 پله صعود 

در رده بندی جهانی والیبال ایران داشته است.
رئیس فدراســیون والیبال تصریح کــرد: اگر بخواهیم در 
آینده والیبال ایران در بین چهار کشور برتر جهان باشد، باید 
به استعدادیابی به صورت اصولی توجه شود. حتی اگر بخواهیم 
رتبه فعلــی را نیز حفظ کنیم، باید تــلاش زیادی کنیم زیرا 
دیگر کشــورها در تلاش برای بهبود والیبال خود هستند. وی 
در ادامه به مشکلات استعدادیابی در آموزش و پرورش اشاره 
کــرد و گفت: انتظار داریم که آموزش و پرورش در این زمینه 
فعالتر باشد، اما متأسفانه این اتفاق نیفتاده است. 15 میلیون 
دانش آموز پســر و دختر در مدارس کشــور هستند که برای 
استعدادیابی در هر رشته ورزشی بهترین گزینه ها هستند اما 

متأسفانه تا کنون اینگونه نبوده و فدراسیون والیبال نیز مجبور 
است از صفر تا 100 این کار را خودش انجام دهد.

دکتر داورزنی با تاکید بر اینکه کمیته استعدادیابی وظیفه 
ســنگینی در این خصوص بر عهده دارد، گفت: آکادمی های 
سراسر کشــور باید مرکز پرورش استعدادهای والیبال شوند، 
آکادمی هــا باید با یک نظام آموزشــی هماهنگ فعالیت های 
خود را دنبال کنند تا پرورش اســتعدادها در سراســر ایران 
یکسان باشــد.باید اســتانداردها و اصول لازم در آکادمی ها 
رعایت شــود. هدف ایجاد آکادمی ها کمــک به والیبال ملی 
اســت. البته طبیعی است که این مراکز باید هزینه های خود 
را تامیــن کنند اما نباید هدف اصلی و ماموریت آنها فراموش 
شود.رئیس فدراسیون والیبال با تاکید بر شاخص های فیزیکی 
برای استعدادیابی در والیبال گفت: استعدادیابی محلی برای 
حل مشــکلات آینده والیبال اســت. باید بازیکنانی زیر نظر 
کمیته استعدادیابی پرورش یابند که بعد از ۶ سال، بازیکنان 

سطح جهانی باشند.
وی با اشــاره به اینکه ۶ تیم نخســت رده بندی جهانی 
والیبال در 10 ســال گذشــته تغییرات ناچیزی در رتبه های 
خــود و در گروه شــش تیم برتــر جهان داشــتند، گفت: 
استعدادهای خوبی در ایران داریم و اگر شرایط شش تیم برتر 
جهان را از نظر فیزیکی و جســمانی بررسی کنیم، می توانیم 
بازیکنان خوبی برای آینده والیبال ایران کشف کنیم. در این 
زمینه نقش روسای استعدادیابی استان ها اهمیت زیادی دارد 
و کشــف استعدادهایی که قابلیت ســرمایه گذاری دارند، از 

وظایف مهم آنان است.

دبیر فدراســیون هندبال از محرومیت رســمی 
تیم   ملی هندبال نوجوانان بــه دلیل حضور نیافتن در 

رقابت های آسیایی بحرین و جریمه مالی خبر داد.
فرامرز می آبادی در مــورد محرومیت تیم  ملی نوجوانان، 
اظهار کرد: نامه فدراســیون آســیایی روز دوشــنبه به دست 
ما رسیده اســت که بر مبنای آن تیم  ملی نوجوانان از حضور 
در رقابت های آســیایی 2018 محروم شــده و فدراسیون نیز 
جریمه مالی شــده است. دبیر فدراســیون هندبال در مورد 
جریمه مالی نیز، خاطر نشان کرد: مبلغ ۳0 هزار دلار به دلیل 

حضور نیافتن و 20 درصد هزینه اسکان و همچنین سه هزار 
دلار هزینه ورودی به مسابقات مجموع جریمه مالی تیم   ملی 
نوجوانان اســت. او در ادامه افزود: البته ما به دنبال مستنداتی 
هستیم تا بتوانیم تغییراتی در  یک دوره محرومیت نوجوانان 
داشته باشیم.تیم ملی هندبال نوجوانان به دلیل آنچه از سوی 
مسئولان فدراسیون مســائل امنیتی عنوان شد، چند ساعت 
مانده به پرواز از رفتن به مسابقات آسیایی بحرین منصرف شد 
و این انصراف به دلیل اینکه بعد از قرعه کشــی صورت گرفته 

است منجر به محرومیت و جریمه نقدی شد.

محرومیت تیم هندبال نوجوانان ایران از رقابت های آسیایی 2018

لغو اعزام تمامی رشته های تیمی به بازی های آسیایی ساحلی 2016
بر اساس تصمیم اتخاذ شده حضور همه رشته های تیمی ایران در بازی های آسیایی ساحلی 2016 در ویتنام لغو 

شده و تنها 9 رشته انفرادی به این بازی ها اعزام خواهند شد.
در حالی که مسابقه های المپیک ساحلی آسیایی قرار است مهرماه با میزبانی ویتنام برگزار شود و برخی از رشته های تیمی 
ایران مانند فوتبال ســاحلی به منظور حضور قدرتمندتر در این مســابقه ها در اردو حضور داشته اند، شورای برون مرزی با حضور 
رشته های تیمی مانند فوتبال ساحلی، والیبال ساحلی، کبدی و... برای اعزام به این رقابت ها مخالفت کرده است.بر اساس اعلام، 
قرار است فقط ملی پوشان ایران در رشته های موی تای، دوومیدانی، کوراش، جوجیتسو، پنجاک سیلات، وکوتورین، سامبو، ووینام 

و کشتی ساحلی به این رقابت ها اعزام شوند.

* تیم ملی والیبال نشسته ایران دراولین دیدار تدارکاتی خود در برزیل برابر تیم مصر 
به برتری دست یافت. در این دیدار که در سالن اصلی مسابقات والیبال نشسته برگزار 
شد، ملی پوشــان ایران با نتایج 1۷-25، 19-25 و 22-25 موفق شدند تیم مصر را 
شکســت دهند و اولین دیدار تدارکاتی خود را با پیروزی به پایان برسانند. تیم ملی 
والیبال نشسته ایران در گروه B با تیم های ایران، بوسنی و هرزگوین، چین و اوکراین 
هم گروه اســت. تیم ملی والیبال نشســته ایران با 5 دوره عنوان قهرمانی و 2 دوره 

عنوان نایب قهرمانی بازی های پارالمپیک، پر افتخارترین تیم معلولان جهان است.
* مربی تیــم ملی دوومیدانی معلولان اظهار امیدواری کرد داوری روی کار 
ورزشکاران ایرانی تاثیر منفی نگذارد. مصطفی بهرامی که در ریودوژانیرو 
حضور دارد با اشاره به قوانین داوری مسابقات که این روزها شنیده می شود 
به یک دل مشغولی برای ورزشکاران ایرانی تبدیل شده است، تصریح کرد: 
تمامی قوانین جدید مسابقات و داوری برای ملی پوشان توضیح داده شده 
است ولی چون داوری جزئی از مسابقه است، قطعا می تواند تاثیرگذار باشد. 
مربی تیم ملی دوومیدانی اعزامی به مسابقات پارالمپیک 2016 ریودوژانیرو، 
اضافه کرد: فکر نمی کنم داوران وجــدان کاری خود را زیر پا بگذارند ولی 
چون سطح مسابقات پارالمپیک بالاست، امید می رود بر روی کار بازیکنان 

ما تاثیر منفی نداشته باشد.
* مربی تنها دوچرخه ســوار اعزامی به بازی های پارالمپیک ریو گفت: انتظار کسب 
مدال و ســکو از گلبارنژاد نداریم. فرهاد عصفوری، مربی تیم ملی دوچرخه ســواری 
دربــاره برنامه تمرینی گلبارنژاد در ریو اظهار کــرد: تمرینات گلبارنژاد هر روز صبح 
از ســاعت 9:۳0 در بانــد فرودگاه دانشــکده نیروی هوایی ریو، کــه ویژه تمرینات 
دوچرخه ســواران تدارک دیده شده، انجام می شود و وی با آمادگی کامل به استقبال 
مسابقات می رود. وی تصریح کرد: با توجه به جایگاه ما و رقیبان و نیز شرایط فعلی، 
نباید انتظار مدال و سکو داشت و باید تمام تلاشمان را برای درخشش این رشته در 
بازی های پارا آسیایی 2018 جاکارتا معطوف کنیم و با حمایت های بیشتر، این رشته 

را به سمت مدال آوری سوق دهیم.
*نماینده پرتاب وزنه ایــران در پارالمپیک 2016 در غم از دســت دادن 
مادرش به ســوگ نشست. مادر علیرضا مختاری نماینده پرتاب وزنه ایران 
در پارالمپیــک  دارفانی را وداع گفت.این اتفــاق تلخ در حالی رخ داده که 
مختاری در ریو به سر می برد و تا چند روز دیگر باید در پارالمپیک به میدان 
برود. سرویس ورزشی روزنامه کیهان این ضایعه را تسلیت گفته و برای این 

ورزشکار کشورمان آرزوی صبر و موفقیت در این رقابت ها را دارد.

پارالمپیک ریو ۲۰۱۶

وزیر اطلاعات گفت: رفتار ما مسئولان باید زمینه ساز 
جــذب حداکثری، دفــع حداقلی و منجر بــه افزایش 
ولایت مداری و گسترش دایره زیر سایه رهبری بودن در 

جامعه شود.
به گزارش ایرنا، حجت الاســلام سید محمود علوی دیروز در 
نشســت شورای اداری استان بوشهر افزود: همه دوستداران نظام 
بایــد همگرایی را اصل قرار داده و حول ســمبل و عامل وحدت 
که رهبری اســت گرد آمده و به همه حق داده شود تا زیر پرچم 

ولایت قرار گیرند.
وی تاکید کرد: در نظام جمهوری اســلامی چیزی در عرض 
ولایــت وجود ندارد همه ارکان نظام از رئیس جمهوری و دولت و 

مابقی سطوح جامعه در طول ولایت قرار دارند.
وزیر اطلاعات با بیان اینکه کسی حق ندارد جامعه را دوقطبی 
و نظام را دوگانه کند.گفت: دوقطبی کردن نظام باعث شــکاف و 
گسل سیاسی در جامعه شده در این صورت امنیت مخدوش و به 

جامعه آسیب وارد می شود.
وی با بیان اینکه اشــراف اطلاعاتی و ضربه زدن به دشمن با 
عنایت و لطف خدا به ما محول شده است افزود: فرصت خدمت و 
مسئولیت در نظامی که پایه آن روی خون شهیدان استوار است 
امانتی است که باید به درستی با انجام مسئولیت پاسداری شود.

وزیر اطلاعات با بیان اینکه همواره در جمع همکاران خود بر 
رعایت اخلاق، مودت و دوستی با مردم تاکید کرده ام گفت: بهترین 
کار اطلاعات با رعایت اخلاق و مراعات شــرع انجام می شود کما 
اینکه به تازگی افرادی که زمینه پیوستن به گروه تروریستی داعش 
را داشته اند وقتی با خوش رفتاری سربازان گمنام امام زمان)عج( 

روبه رو شدند از ایده خود منصرف شدند.
وی بــا بیان اینکه حضور مردم در مرزها باعث ارتقای امنیت 
می شود اظهار داشت: امروز که ارزش و جایگاه دریا برای ما روشن 

شده است باید از آن استفاده کنیم.

بازنشستگی روستاییان بالای ۶5 سال 
با 15 سال سابقه بیمه 

مدیرعامــل صندوق بیمه اجتماعی کشــاورزان و 
روســتاییان گفت: تمامی روستاییان بالای 6۵ سال و 
سابقه 1۵ سال پرداخت حق بیمه بازنشسته می شوند 
و معادل دوسوم درآمدشان حقوق و مستمری دریافت 

می کنند.
 به گزارش مهر، محمدرضا رستمی در همایش بین المللی 
تامین اجتماعی)ایسا(، با بیان اینکه ۳2 میلیون نفر از جمعیت 
ایران در مناطق روستایی زندگی می کنند، گفت: صندوق بیمه 
اجتماعی کشــاورزان، روستاییان و عشایر 11 سال گذشته به 
دنبال مصوبه دولت و در قالب برنامه چهارم توسعه تصویب شد 

و فعالیت آن در راستای عمل به ماده ۳ قانون اساسی است.
وی افزود: جهادکشــاورزی فهرستی از 2۳0 شغل را ارائه 
کرده که به آن اســتناد می کنیم. طبقه بندی افراد براســاس 
سن، مشخصات، شغل و سطوح درآمدی انجام می شود، آنها بر 
حســب درآمد پنج درصد حق بیمه را می پردازند و 10 درصد 

را نیز دولت تقبل می کند.
رستمی به فعالیت سه هزار و 400 دفتر این بیمه در سطح 
کشور اشاره کرد و گفت: افراد واجد شرایط به دفاتر ما مراجعه 
و ثبت نام می کنند. شــمار بیمه شدگان ما به یک میلیون نفر 
رسید و اکنون یک و نیم میلیون نفر تحت پوشش ما هستند 
ودو میلیارد دلار دارایی داریم که در بخش های مختلف اعم از 

پتروشیمی و فولاد سرمایه گذاری شده اند.

وزیر اطلاعات:
 دایره زیر سایه رهبری بودن 

باید گسترش یابد

درآمد شرکت های دانش بنیان
 ۲00 هزار میلیارد ریال است

معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری گفت: هم اکنون دو هزار 
و 600 شرکت دانش بنیان در سطح کشور فعال است که درآمد آنها 

به 200 هزار میلیارد ریال می رسد.
به گزارش ایرنا، سورنا ستاری دیروز در آئین اختتامیه مسابقات استانی 
مهارت سنجی فن آورد در همدان افزود: زمانی که فکر می کردیم با استخراج 
نفت ســعادتمند می شویم به این موضوع فکر نکردیم که تکیه به بودجه 

نفتی تمام سبقه ما را نابود می کند.
وی ادامه داد: کتاب قانون بوعلی تا ســال های پیش به ۳0 زبان دنیا 
به جز زبان فارســی ترجمه شــده بود به گونه ای که بوعلی هزار سال در 
کشور خود مهجور بود و این کتاب برای اولین بار ۶0 سال پیش در کشور 

ما ترجمه شد.
وی عنوان کرد: کتاب الحاوی رازی ســال گذشته در کشور ترجمه و 

در سال جاری نیز ترجمه کتاب ذخیره خوارزمشاهی انجام شده است.
وی اظهار کرد: هم اکنون هزار شــرکت در حوزه گیاهان دارویی در 
کشــور فعال هســتند و گیاهان دارویی ظرفیت جدی در کشور از لحاظ 
پول سازی و دانش دارند. ستاری با اشاره به این که هم اینک 94 درصد 
زعفران دنیا در ایران تولید می شــود، بیان کرد: در سال جاری پیش بینی 
شده که ۳80 تن زعفران در کشور تولید شود و پس از ما کشمیر با تولید 
تنها هشت تن زعفران در رده دوم جهان قرار دارد. معاون رئیس جمهوری 
اضافه کرد: اما با این وجود تنها پنج درصد گردش مالی محصول زعفران 
در دست ماست و این نشان می دهد که مهم نیست چقدر تولید داریم بلکه 
دانش صرف شــده روی آن محصول اهمیت دارد. معاون علمی و فناوری 
رئیس جمهوری عنــوان کرد: باید دوباره به فرهنگ اصیل فناوری، علم و 
کارآفرینی برسیم، اگر به دنبال تربیت افرادی چون بوعلی هستیم باید با 
این تفکر دوباره شروع کنیم و این نیازمند تقویت فرهنگ زیست بوم است.

رئیس سازمان تحقیقات و ترویج کشاورزی:
کشاورزی دانش بنیان 

تنها راه تامین غذایی کشور است
معاون وزیر جهاد کشاورزی گفت: تنها راه تامین غذای 
جمعیت رو به رشــد کشورمان در آینده، دانش بنیان کردن 

کشاورزی است.
به گزارش ایرنا، »اســکندر زند« افزود: ســالانه جمعیت جهان 
حدود ۷8 میلیون نفر افزایش پیدا می کند و ظرف 1۳ ســال آینده 

یک میلیارد به جمعیت جهان افزوده می شود.
وی اظهار داشت: این افزایش جمعیت نیازمند تامین غذا است 
که بخش کشــاورزی متولی تامین امنیت غذایی این جمعیت است 

لذا باید به خودکفایی در تولید بعضی از محصولات برسیم.
زند با بیان اینکه جغرافیای کشــاورزی ایران تنگ تر شده است 
تصریح کرد: تا 50 سال آینده وضع کشاورزی خوبی نخواهیم داشت 

در حالیکه جمعیت رو به افزایش است.
وی با اشــاره به موضوع تکنولوژی در کشــاورزی، گفت: طرح 
کشاورزی خانوادگی در سال گذشته ارایه شد ولی متاسفانه آن را به 
رسمیت نشناخته ایم و تکنولوژی ما در این بخش بسیار پایین است.

رئیس سازمان تحقیقات و ترویج کشاورزی با تاکید بر اینکه تامین 
غذا فقط یک راه دارد و آنهم تکیه بر کشــاورزی دانش بنیان است، 
اظهار داشــت: باید از بخش سخت افزار کشاورزی دست بکشیم و 
نرم افزار کردن کشاورزی را جدی بگیریم و به جای اینکه از بازو و 

دست بیشتر استفاده کنیم از فکر استفاده کنیم.
معاون وزیر جهاد کشــاورزی گفت: از نظر دانش در ایران وضع 
خوبــی داریم ولی از لحاظ نوآوری رتبه خوبی نداریم که رتبه 120 
نوآوری در سال 2014 در بین 14۳ کشور داشته ایم، نظام نوآوری 
در کشور ما خوب شکل نگرفته است. وی با اشاره به اینکه تا کنون 
158 دستاورد فنی و تحقیقاتی در حوزه کشاورزی به بخش خصوصی 
و شــرکت های دانش بنیان واگذار شده است، افزود: در افق 1404، 
خودکفایی 100 درصدی در زمینه تولید گندم و جو و ۷0 درصدی 

در زمینه روغن خوراکی و چغندر قند پیش بینی شده است.

حدیث دشت عشق

با حمد و ســپاس خداوند حی و قیوم سبحانه 
و تعالــی با نام الله خالق جهان و با ســلام و درود 
بی کران بر انبیاء از آدم تا خاتم و درود بر ائمه اطهار 
از حضرت علی تا حضرت مهدی)عج(. سلام و درود 
بر نائب بحق امام زمان خمینی کبیر بت شکن زمانه 
و به امید نصرت خداوند و پیروزی رزمندگان اسلام 
بر کفر و به امید شــفاعت شهیدان و شفای عاجل 
جانبازان و مجروحین. چون که دیدم مسئله جنگ 

و جهــاد پیش آمــد و برادرانم یک به یک در راه خدا جهاد می کنند و شــهید 
می شوند دیگر نتوانستم تحمل کنم و راهی جبهه شدم و در این راه میثاق بستم 
که تا آخر راه بایستم و همین کار را هم کردم و تاکنون ایستاده ام و هم اکنون که 
وقــت را بر خود تنگ می بینم و فکر می کنم تا چند وقت دیگر به دیدار خداوند 

خواهم شتافت...

از نوشته پاسدار شهید »عبدالحسین اسحاقیان«
در این راه میثاق بستم تا آخر بایستم!

تجمع طلاب با حضور جمعی از شخصیت های 
حوزوی و علمای برجسته دینی در حمایت از رهبر 
انقلابیون بحرین در مدرسه فیضیه قم برگزار شد.
به گزارش خبرگزاری فارس از قم، تجمع طلاب در 
حمایت از آیت الله عیسی قاسم رهبر انقلابیون بحرین و 
اعلام انزجار نسبت به جنایات آل خلیفه در این کشور 
ظهر دیروز با حضور آیت الله ســید احمد خاتمی عضو 
هیئت رئیســه مجلس خبرگان رهبری، آیت الله رضا 
اســتادی دبیر شورای عالی حوزه های علمیه، آیت الله 
مقتدایی عضو مجلس خبرگان رهبری و جمعی دیگر 
از علما و اساتید برجسته حوزه های علمیه در مدرسه 

فیضیه قم برگزار شد.
در ابتدای این مراســم نماینده آیت الله عیســی 
قاسم طی سخنانی از برگزاری این گردهمایی تقدیر و 
خاطرنشان کرد: حمایت طلاب از مردم بحرین، حمایت 
از جریان امام حسین)ع( است، زیرا آیت الله عیسی قاسم 
راه امام حسین)ع( را ادامه می دهد تا بتواند از آرمان های 

دینی اسلام حراست کند.
حجت الاسلام والمسلمین عبدالله دقاق با اشاره به 
اینکه مدافعان اســلام در قلب مسلمانان جای دارند، 

تجمع طلاب در حمایت از آیت الله عیسی قاسم در قم

گفــت: انقلابیون بحرین به شــیوه مطلوبی در مقابل 
ظلم و استبداد ایستادگی کرده که مسلمانان جهان با 
حرکت های خود این ایستادگی را شایسته دانسته و از 

آن حمایت می کنند.
همچنین دبیرکل مجمع جهانی اهل بیت)ع( در 
این تجمع از اشــغال بحرین توسط آل سعود طی پنج 

سال اخیر یاد کرد و ادامه داد: اگر مؤسسات حقوقی از 
مراکز بین المللی مطالبه گری کنند این مراکز نمی توانند 
ساکت باشند؛ برای رسیدن به این هدف نظام اسلامی 
نیز نباید ساکت باشــد بلکه باید رژیم آل خلیفه را از 

تصمیم ها و اقدامات جنایتکارانه منصرف کند.
اختری  والمســلمین محمدحسن  حجت الاسلام 
تصریح کرد: طالبان، القاعده، داعش و دیگر گروه های 
تکفیری با حمایت های مســتقیم و پول تصرف شده 
مســلمانان و امت اسلامی توسط آل سعود در سوریه، 
عراق و نیجریه جنایت می کنند؛ آل سعود و مفتی های 
درباری که بسیاری از آنها فتواهای نادرستی را مطرح 
می کنند در این جنایات ســهیم بوده، به همین علت 
رئیــس جامعه الازهر اعلام کرده که این افراد خارج از 

اسلام هستند.
بر اســاس این گزارش، در این گردهمایی طلاب  
با ســر دادن شــعارهای »مرگ بر آل  سعود، مرگ بر 
آل خلیفه«، »ننگ بر اســتکبار جهانــی« و »هیهات 
منا الذلــه« ضمن محکوم کــردن اقدامات آل خلیفه 
و آل ســعود، حمایت خود را از آیت الله عیســی قاسم 

اعلام کردند.

عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی با اشاره به اجرای قرارداد FATF توسط 
دولت گفت: اینکه کشورهای دارای تروریست 
دولتی بر تبادلات مالی ایران نظارت کنند طنز 

تلخ تاریخی است.
»هاجــر چنارانــی« در گفت وگو بــا خبرنگار 
خبرگزاری فارس در نیشابور اظهار داشت: پذیرش 
FATF به مصلحت نظام نیست و برخی کارشناسان 
دلسوز این موضوع را مخاطره برانگیز تر و دائمی تر 

از برجام ارزیابی می کنند.
وی خاطرنشان کرد: در این اصل که ایران باید 
به سمت مبارزه با پولشویی برود شکی وجود ندارد 
و باید در این راه از تجربه کشورهای دیگر استفاده 
کرد ولی تعریف ایران انقلابی از پولشویی و مبارزه 

با آن با تعریف نظام سلطه تفاوت دارد.
نماینده مردم نیشــابور و فیــروزه در مجلس 
شورای اســلامی تأکید کرد: در این کنوانسیون ما 
متعهد شده ایم هر شخص حقیقی یا حقوقی  را که 

در فهرست تحریمی سازمان ملل متحد وجود دارد، 
درون کشور تحریم کنیم و این رخداد در حال حاضر 
در برخی بانک ها ایجاد شده است که کار اشخاص 
حقیقی و حقوقی را انجام نمی دهند و مشــکلاتی 

ایجاد کرده اند.
چنارانــی تصریــح کرد: در حــال حاضر 200 
شخص، شرکت و مؤسسه درفهرست تحریم ها قرار 
دارد و مسئولان ما با امضای این سند محرمانه متعهد 
شده اند تحریم ها را علیه آنها درون کشور نیز اجرایی 
کنند، به  نحوی  که دچار تحریم داخلی شــده ایم و 

این جای تأسف دارد.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: صداوسیما، وزارت 
دفاع و پشــتیبانی نیروهای مسلح، قرارگاه خاتم، 
وزارت اطلاعات، صنایع دفاع، دانشگاه مالک اشتر، 
گروه صنایع صنام، صنایع شــهید صیاد شیرازی، 
صنایع شــهید باقری، باتری ســازی نیرو، صنایع 
پارچین، هواپیمایی مرکز تحقیقات و فناوری دفاعی 

و هواپیمایی ماهان برخی از شرکت هایی هستند که 
امکان تبادلات بانکی درون کشور را از دست  داده اند.
نماینده مردم نیشابور و فیروزه در مجلس شورای 
اسلامی خاطرنشان کرد: در حال حاضر ۳5 کشور 
عضو این کنوانســیون هستند و جالب است بدانید 
که عربستان و رژیم صهیونیستی اعضای ناظر این 
کنوانسیون هستند، این دو رژیم حتی هنوز فرآیند 
عضویــت را کامل طی نکرده اند و با این تعهد قرار 
است بر روی ایران نظارت کنند که جای سؤال دارد.
چنارانی تأکید کرد: باید امضای این کنوانسیون 
توسط دولت در شورای عالی امنیت ملی مطرح شود 
و مجموعه نظام درباره آن تصمیم گیری کنند و هر 
چه تصمیم شد همه مسئولان باید آن را قبول کنند.
وی در پایان تأکید کرد: مجلس شورای اسلامی 
تحت هیچ شــرایطی با کنوانسیون هایی که امنیت 
داخلــی و خــط مقاومت را تضعیف کنــد نه تنها 
موافقت نخواهد کرد بلکه به صورت جدی برخورد 

خواهد کرد.

عضوکمیسیون امنیت ملی مجلس: 

FATF طنز تلخ تاریخی است
پیکر یک شهید مدافع حرم با حضور مردم 
بخش شریف آباد شهرستان پاکدشت تشییع شد.

به گزارش خبرگزاری فارس از جنوب استان تهران، 
پیش از ظهر دیروز پیکر شهید حسن حسنی از شهدای 
مدافع حرم در بخش شریف آباد شهرستان پاکدشت 

تشییع و به خاک سپرده شد.
شهرســتان پاکدشت در عرصه دفاع از ارزش های 
اســلام و حرم شریف حضرت زینب )س( تاکنون ۳1 

شهید مدافع حرم را تقدیم کرده است.

تشییع پیکر شهید مدافع حرم 
در پاکدشت 

رئیس مرکز امور قرآنی ســازمان اوقاف و 
امور خیریه گفت: سالانه هشت میلیون نفر در 
مسابقات قرآنی سراسر کشور مشارکت دارند. 

به گزارش ایرنا، حجت الاســلام ســیدمصطفی 
حســینی روز سه شنبه در مراسم آغازین بخش زنان 
بیست و هشتمین دوره مسابقات قرآن خانواده شاهد 
و ایثارگر کشور در مشــهد افزود: سالانه ۳0 مسابقه 
قرآنی مهم توســط دســتگاه ها و ارگان های مختلف 
برگزار می شود که در این میان بیشترین سهم متعلق 

به آموزش و پرورش است.
وی در ادامــه تعــداد حافظان کل قــرآن را در 
کشــور 10 هزار نفر عنوان و بیان کرد: بر اساس آمار 
دستگاه های متولی آموزش قرآن و نهادهای دولتی نیز 
هم اینک سه میلیون نفر در حال حفظ قرآن هستند.
رئیس مرکــز امور قرآنی ســازمان اوقاف و امور 
خیریه همچنین مسابقات قرآن خانواده های شهدا را 
از باســابقه ترین رقابت های این حوزه در کشور ذکر و 
بیان کرد: ایثار، جهاد و شهادت یک ارزش قرآنی است 

و آنچه شهدا انجام دادند عمل به قرآن بود.

سالانه 8 میلیون نفر 
در مسابقات قرآنی 

شرکت می کنند

معاون سیاسی وزارت کشور  گفت: عملکرد 
استانداران، فرمانداران و بخشداران رصد می شود.

به گزارش خبرنگار ایرنا از کرج، »محمد حســین 
مقیمی« در نشست خبری با اصحاب رسانه افزود: در 
این زمینه افراد شایســته ارتقا پیدا کرده و کسانی که 

عملکرد ضعیفی داشتند جابجا خواهند شد.
وی خاطرنشان کرد: برخی از فرمانداران در شرف 
بازنشســتگی قرار دارند که این امر نیز در اسرع وقت 

اعمال می شود.

مقیمی با اشــاره به قوانین مربوط به انتخابات نیز 
گفت: قانون انتخابات به طور کلی مانند سابق است، ولی 
طی 4 ســال برخی طرح ها در مجلس تصویب شده و 

مواردی جزئی اصلاح شده است.
معاون سیاسی وزیر کشوردر پاسخ به سوالی درباره 
روند برگزاری انتخابات به صورت الکترونیکی، گفت: در 
انتخابات 25 فرآیند وجود دارد که 2۳ مورد به صورت 
ماشینی اجرایی می شود؛ در انتخابات مجلس نهم 2۳ 

فرایند ماشینی در 15 حوزه اجرایی شد.

این مسئول با اعلام اینکه اجرایی شدن انتخابات 
الکترونیکی در مجلس دهم به ســبب مسائل سخت 
افزاری و نرم افزاری مورد تائید شــورای نگهبان قرار 
نگرفت؛ افزود: نظارت انتخابات شــورای شهر و روستا 
بر عهده مجلس شــورای اسلامی است. آمادگی داریم 
یک ســوم انتخابات شورای شــهر و روستا به صورت 
الکترونیکــی برگزار شــود. به همین جهت شــورای 
نگهبان اخذ تاییدیه لازم از سه شرکت را مورد تاکید 

قرار داده است.

قائم مقام وزیر کشورخبر داد

رصد عملکرد استانداران و فرمانداران


